
سعید خانی معتقد است که امسال به دلیل 
کران فیلم های کمدی، رقابت  افزایش تولید و ا
در بین آثار این ژانر بیشتر از سال گذشته است. 
سعید خانی، تهیه کننده سینما که این روزها 
فیلم سینمایی »سال گربه« به تهیه کنندگی او 
کران است،  بر پرده سینماهای کشور در حال ا
در گفت وگو با ایلنا، درباره ساخت این فیلم 
کرد: طبیعتا امسال شرایط  سینمایی اظهار 
از آن  گذشته و قبل  کران با سال  سینما و ا
متفاوت است و با توجه به تعداد بالای فیلم های 
کمدی که امسال تولید شده اند، رقابت بین 
آثار کمدی بیشتر است با این حال از شرایط 
تا حدی رضایت دارم و خوشبختانه  کران  ا
فروش »سال گربه« نیز تا امروز رضایت بخش 
بوده است. خانی در ادامه خاطرنشان کرد: 
سال گذشته تعداد فیلم های کمدی کمتر بود 
و امسال طبیعتا با توجه به شرایط سینمای 
ایران تعداد این فیلم ها افزایش پیدا کرده و از 
طرفی طبق آیین نامه شورای صنفی نمایش، 
کران فیلم ها کمتر و محدودتر شده و با  زمان ا
کران را می سنجم  این شرایط است که وضعیت ا
کران  و فکر می کنم تا امروز »سال گربه« توانسته ا
موفقی داشته باشد. وی درباره ساخت فیلم 
کمدی بیان داشت: طبیعتا تهیه کننده های 
مستقل سینما و کسانی مثل من که در بخش 
کسب درآمد از  خصوصی فعالیت می کنند با 
گیشه می توانیم به بقای حرفه ای خود ادامه 
دهیم و طبیعی است که پیش از ساخت هر 
فیلم شرایط را بسنجیم و بررسی کنیم که چه 
فیلمی و چه ژانری می تواند در گیشه موفق 
کران شد،  باشد. فیلم قبلی من که در سینماها ا
»دوزیست« بود که اثری غیرکمدی به حساب 
می آید و با استقبال خوبی هم مواجه شد. من 
پیش از »سال گربه« با مصطفی تقی زاده هم 

تجربه سینمای اجتماعی را داشتم و در سریال 
»حرفه ای« که در شبکه نمایش خانگی پخش 
شد با هم همکاری داشتیم و پس از این سریال 
طی صحبت هایی که با هم داشتیم او فیلمنامه 
»سال گربه« را به من پیشنهاد داد که تصمیم 
گرفتم این اثر را تهیه کنم. این تهیه کننده درباره 
ساختار سینمایی »سال گربه« اظهار کرد: یکی 
از جذابیت های »سال گربه« برای من در این 
بود که این فیلم سینمایی صرفاً یک کمدی 
خنده دار نیست که تمرکزش فقط بر خنداندن 
مخاطب باشد بلکه در این اثر شاهد خلاقیت و 
جنس متفاوتی از کمدی هستیم. »سال گربه« 
فیلمی در ژانر کمدی فانتزی است که در دنیای 
متفاوتی قصه اش را روایت می کند و در واقع 
دنیای تازه ای دارد که برای من مهم ترین ویژگی 
این فیلم بود. در پیش تولید بهرام افشاری نیز 
به تیم ما اضافه شد و گروه تولید خوبی شکل 
گربه« علاوه بر فضا و موقعیت  گرفت. »سال 
متفاوتی که نسبت به دیگر فیلم های کمدی 

که  دارد در اجرا نیز شرایط متفاوتی داشت 
فضای فانتزی فیلم ما را در این شرایط متفاوت 

قرار داده بود.
   هزینه تولید بالا رفته

تهیه کننده فیلم سینمایی »لونه زنبور« درباره 
کران در سالجاری گفت: با شیوع ویروس  شرایط ا
کرونا در سینمای ایران مثل همه جای دنیا 
کم شد و تعطیلی سینماها  شرایط ویژه ای حا
کران قرار داد که این  تعداد بالایی فیلم را در صف ا
کران در سینمای ما وضعیت  اتفاق باعث شد ا
تازه ای را تجربه کند که شرایط متفاوتی نسبت 
به همیشه برای نمایش فیلم ها وجود داشت. 
با این حال به نظر من امروز در سینمای ایران به 
شرایط پیش از کرونا رسیده ایم و باتوجه به اینکه 
در این سال ها سالن های سینمای بسیاری نیز 
راه اندازی شد و همچنین استقبال خوبی که از 
سوی مردم نسبت به فیلم های سینمایی شاهد 
هستیم، می توان انتظار داشت که برنامه ریزی 
کران مثل روزهای پیش از شیوع کرونا باشد و  ا

زمان های محدودی برای فیلم ها در نظر گرفته 
شود. من بر این عقیده ام که امروز با توجه به 
اینکه در شرایط پیش از کرونا قرار گرفته ایم، 
انتظار می رود که تلاش خود را برای شکل گیری 
تنوع ژانر در سینمای کشورمان بیشتر کنیم. وی 
افزود: ما باید تلاش کنیم تا دو گونه سینمایی 
اصلی کشورمان که کمدی و اجتماعی است، 
ارتقا پیدا کند و از طرفی تنوع ژانر را هم باید در 
سینمایمان داشته باشیم تا همه سلایق فیلم 
مورد پسند خود را در این سینما پیدا کنند. خانی 
کید کرد: دستیابی به سینمایی که ژانرهای  تأ
مختلف در آن وجود داشته باشد با توجه به 
شرایط اقتصادی امروز کار بسیار سختی است. 
هزینه تولید بسیار بالا رفته و دولت هم بیش از 
هر چیز به دنبال ساخت فیلم هایی در ژانرهای 
مورد علاقه خود است و بخش خصوصی نیز 
نمی تواند ریسک کند و فیلم در ژانرهای کمتر 
تجربه شده در ایران فیلم بسازد؛ به همین دلیل 
تنوع ژانر در سینمای کشورمان بسیار اندک 
است. من در ساخت »سال گربه« این موضوع 
را در نظر داشتم و ترکیبی از سینمای کمدی 
گر  و فانتزی را در این اثر می بینیم درحالیکه ا
به سمت فیلم های کمدی رایج در سینمای 
کشورمان می رفتم و این تنوع را در نظر نداشتم 
قطعا فیلمم با اقبال بیشتری روبه رو می شد. این 
تهیه کننده سینما در پایان درباره فعالیت های 
کران  اخیر خود اظهار کرد: در حال حاضر درگیر ا
فیلم سینمایی »سال گربه« هستم که حداقل تا 
یکماه و نیم دیگر بر پرده سینماها خواهد بود و به 
تازگی برای ساخت فیلمی با عنوان »کینه« پروانه 
ساخت دریافت کرده ام که قرار است به کارگردانی 
سید حسام فرهمند جو ساخته شود و در حال 
حاضر به دنبال جذب سرمایه گذار برای این فیلم 

سینمایی هستیم.
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کارگردانی صادق جوادی در بخش  « به  کوتاه »پر  انیمیشن 
مسابقه دومین جشنواره بین المللی فیلم انیمیشن ورونژ روسیه 
« به نویسندگی  برنده جایزه بهترین انیمیشن )بزرگسال( شد. »پر
و کارگردانی صادق جوادی به زندگی پدر و پسری می پردازد که 
 : روی خروس شرط  بندی می کنند. عوامل این پروژه عبارتنداز
کبری، طراحی بک  : زهره علی ا گذار : بهنام معیریان، صدا آهنگساز

گراند و کانسپت: سارا صابری فومنی و آتوسا غفاری، رنگ آمیزی 
فریم ها: مهدیس روشیروانی، تولید مرکز گسترش سینمای مستند، 
« تا به حال به بخش مسابقه  تجربی و پویانمایی. انیمیشن »پر
جشنواره هایی در کشورهایی آمریکا، اسپانیا، صربستان، یونان و 
اتریش راه یافته است. جشنواره ورونژ روسیه از ۱۰ تا ۱۳ خردادماه 

برگزار شد.

»پر« بهترین 
انیمیشن 
جشنواره ورونژ

زهره حمیدی: 

 بعد از درمانم 
مرتب کار می کنم

زهره حمیدی، بازیگر باسابقه سینما و 
تلویزیون با اظهار امیدواری بر اینکه هرچه 
زودتر بهبودی کاملش را به دست می آورد، 
پیشنهادهای  اینکه  به رغم  کرد:  اعلام 
کار دارم اما متاسفانه فعلا  زیادی برای 
تمام  درمانم  ان شاءا...  تا  ندارم  توان 
شود و مجددا به عرصه بازیگری برگردم. 
این بازیگر در گفت وگویی با ایسنا درباره 
از  پس  جسمانی اش  وضعیت  آخرین 
سپری کردن دوران شیمی درمانی گفت: 
خدا را شکر خیلی نسبت به گذشته بهترم 
اما همچنان درمانم ادامه دارد. دو ماه 
است که مراحل شیمی درمانی به پایان 
رسیده ولی قرص هایی که استفاده می کنم 
بدتر از شیمی درمانی است و حالم را بد 
می کند اما چاره ای نیست. ۶ ماه باید این 
داروها را مصرف کنم، دو ماه گذشته و باید 
تا چهار ماه آینده این قرص ها را مصرف 
کنم تا ان شاءا... به لطف خداوند بهبودی 

کاملم را به دست بیاورم. 

   پیشنهاد کار هست
حمیدی درباره جراحی ای که قرار بود 
از ناحیه پانکراس داشته باشد، توضیح 
داد: خدا را شکر به دلیل اینکه غده با 
شیمی  درمانی رفع شده دیگر نیازی به 
عمل پانکراس ندارم و از این بابت خیلی 
خوشحالم و خبر خوبی برایم بود که دیگر 
مردم  من  ندارم.  جراحی  به  احتیاجی 
عزیزم را خیلی دوست دارم و بسیار تشکر 
می کنم چون خیلی به من لطف دارند 
و در این مدت برایم بسیار دعا کردند و 
که دعای جمعی واقعا برایم  من دیدم 
تاثیر تاثیر داشت. از شما هم ممنونم که 
که  به یاد من هستید. خیلی امیدوارم 
به زودی سلامتی کاملم را به دست خواهم 
آورد؛ البته با دعای مردم و لطف خداوند. 
شرایط  درباره  پایان  در  حمیدی  زهره 
کاری اش هم اظهار کرد: متاسفانه شرایطم 
به گونه ای نیست که بتوانم کار کنم چون 
شرایط  می کنم  مصرف  که  قرص هایی 
کارکردن  برایم سخت می کند و توان  را 
ندارم. اتفاقا پیشنهادهای بسیاری به من 
می شود اما فعلا نمی توانم تا ان شاءا... 
درمانم تمام شود، آن وقت است که دیگر 

مرتب کار خواهم کرد.

رهبر صرب های بوسنی گفت: جمهوری صرب بوسنی 
برای جدایی و استقلال از بوسنی و هرزگوین رفراندوم 
برگزار می کند اما تاریخ آن با توجه به منافع دو طرف تعیین 
خواهد شد. میلوراد دودیک، رهبر صرب های بوسنی در 
مصاحبه ای در حاشیه نشست اقتصاد بین الملل سن 
پترزبورگ اظهارکرد: »تصمیمی برای استقلال وجود دارد، 
تحقیقات  است.  نشده  تعیین  مشخصی  روز  هنوز  اما 
زیادی باید انجام شود، تجزیه و تحلیل باید تکمیل شود. 
ما دوست داریم این کار را الان انجام دهیم، اما دو طرف 
دیگر در این موضوع دخیل هستند. البته که این مساله 
کنون  زمان می برد.« به نقل از خبرگزاری تاس، وی افزود: »ا
کره را آغاز کنیم. ما مطمئن  وظیفه ما این است که روند مذا

هستیم که در این مرحله بلوغ تاریخی، تمدنی عمومی و 
درک کافی وجود دارد که این اتفاق باید بیفتد.« به گفته 
دودیک، ماندن در بوسنی و هرزگوین »با از دست دادن 
زمان و فرصت ها« برای جمهوری صرب بوسنی مترادف 
است. وی بیان داشت: »بنابراین، لازم است هر چه زودتر 
به آنچه می خواهیم برسیم تا از هدردادن منابع به این 
امید واهی که بوسنی و هرزگوین می تواند کاری انجام دهد، 
خلاص شویم.« رهبر صرب های بوسنی خاطرنشان کرد: 
ک کشورمان بی ثباتی ایجاد  »ما مطلقا نمی خواهیم در خا
کنیم. به همین دلیل است که ما ابتدا به بوسنی و هرزگوین 
پیشنهاد دادیم که مستقل شود و توافقنامه دیتون را فسخ 
کند. ما در واقع در این مسیر حرکت می کنیم.« پیش از این، 

دودیک گفته بود مقامات جمهوری صرب بوسنی طی ۳۰ 
روز قطعنامه ای درباره جدایی مسالمت آمیز از بوسنی و 
هرزگوین آماده خواهند کرد. به گفته وی، حفظ مدل فعلی 
عملکرد اقتصاد و انطباق آن با مدل جدایی مسالمت آمیز 
ظرف چند سال آینده فراهم می شود. رهبر جمهوری صرب 
بوسنی این ابتکار را به پیش نویس قطعنامه پیشنهادی 
مجمع عمومی سازمان ملل متحد در سارایوو در مورد 
آن را  که دودیک   ۱۹۹۵ نسل کشی سربرنیتسا در سال 
غیرقانونی خواند، مرتبط دانست و گفت: جامعه جهانی به 
کشتار حدود ۳۵۰۰ صرب توسط نیروهای بوسنی در منطقه 
سربرنیتسا در جریان درگیری های مسلحانه اوایل دهه ۱۹۹۰ 

توجهی نمی کند.

وزارت امور خارجه ارمنستان در بیانیه ای اعلام کرد 
کشور آماده امضای معاهده صلح با جمهوری  که این 
آذربایجان در ماه میلادی آتی است. وزارت امور خارجه 
ارمنستان خبر داد: این کشور آماده است به طور متمرکز 
روی پیش نویس یک معاهده صلح با جمهوری  آذربایجان 
کند و در ماه  آتی آن را به امضا برساند. خبرگزاری  کار 
اسپوتنیک گزارش داد که وزارت امور خارجه ارمنستان در 
بیانیه ای گفت: توافق صلحی میان ارمنستان و آذربایجان 

آماده امضا است و طرف ارمنستانی آمادگی خود برای کار 
سازنده و متمرکز در جهت تکمیل و امضای آن در ماه آتی 
را ابراز می دارد. ارمنستان و جمهوری آذربایجان بر سر 
منطقه مورد مناقشه قره باغ اختلاف داشته اند در حالیکه 
هر ۲ در آن حضور نظامی داشته و ۲ جنگ را بر سر آن تجربه 
کرده اند. این درگیری که برای چند دهه ادامه یافته، در 
پاییز ۲۰۲۰ دوباره شعله ور شد و این بدترین تشدید تنش از 
دهه ۱۹۹۰ را رقم زد. خصومت ها در نهایت با آتش بسی به 

میانجیگری روسیه و استقرار نیروهای حافظ صلح روسیه 
کو با  در این منطقه پایان یافت. در سال ۲۰۲۲، ایروان و با
میانجیگری روسیه، ایالات متحده و اتحادیه اروپا، بحث 
در مورد یک پیمان صلح در آینده را آغاز کردند. در ماه 
مه ۲۰۲۳، »نیکول پاشینیان« نخست وزیر ارمنستان گفته 
بود که ایروان آماده به رسمیت شناختن تمامیت ارضی 
جمهوری آذربایجان به مساحت ۸۶ هزار و ۶۰۰ کیلومتر 

مربع است که شامل قره باغ هم می شود. 

جمهوری صرب بوسنی »رفراندوم استقلال « برگزار می کند

ایروان:
ارمنستان آماده امضای معاهده صلح با آذربایجان است

بیـــنالمـــلل
 

 

خبر
نخست وزیر مجارستان: 

به اوکراین نیرو نمی فرستیم
اوربان به طور قاطعانه اعزام سرباز به اوکراین را 
در صورت مداخله ناتو در درگیری با روسیه رد کرد و 
گفت: این امر به نفع منافع ملی مجارستان نیست. به 
گزارش ایسنا، ویکتور اوربان، اظهارکرد: »اوکراینی ها فکر 
می کنند که هر چه کشورهای بیشتری در جنگ علیه 
روس ها شرکت کنند، شانس بیشتری برای پیروزی 
دارند، به همین دلیل به دنبال مشارکت اتحادیه اروپا، 
حتی کل جهان در جنگ هستند. از دیدگاه اوکراین، 
تشدید جنگ منطقی است.« به نقل از خبرگزاری 
آناتولی، نخست وزیر مجارستان گفت: »با این حال، ما 
مجارستانی ها می دانیم که باید از درگیری دور بمانیم 
زیرا برای منافع ملی مجارستان مضر است.« اوربان در 
مورد مخالفت خود با مارک روته، نخست وزیر هلند که 
انتظار می رود پس از پایان دوره سوم ریاست ناتو در 
کتبر سالجاری جانشین ینس استولتنبرگ، دبیرکل  ا
کنونی این ائتلاف شود، تصریح کرد: مجارستان دو 
مشکل با روته دارد، یکی از آنها موضوع افتخار و دیگری 
یک درخواست سیاستگذاری نظامی است.« اوربان در 
مورد تقاضای سیاست نظامی نیز گفت که مجارستان 
نمی تواند از دبیرکل ناتو که معتقد است همه کشورهای 
عضو ناتو باید متعهد به مشارکت در عملیات نظامی 

خارج از قلمرو ناتو باشند، حمایت کند.

دیمیتری مدودف:

اقدام آمریکا در قبال اوکراین را تلافی می کنیم
و  آمریکا  روسیه،  امنیت  شورای  رئیس  معاون 
همپیمانانش را تهدید کرد که مسکو دشمنان آنها را به 
سلاح های روسی مجهز خواهد کرد. به گزارش صدی 
البلد، »دیمیتری مدودف«، معاون رئیس شورای امنیت 
کید کرد که این کشور می تواند دشمنان آمریکا  روسیه تا
را به سلاح های مختلف مجهز کند همان کاری که آمریکا 
کنش به سخنان ولادیمیر  با اوکراین انجام داد. وی در وا
پوتین رئیس جمهور روسیه در این خصوص گفت: اجازه 
دهید آمریکا و همپیمانانش از سلاح های روسی در دست 
طرف های سوم تأثیر مستقیم ببرند. مدودف تصریح 
کرد: این مسأله ممکن است برا هر کسی که آمریکا آن را 
دشمن خود می داند صرفنظر از تفکرات سیاسی، اتفاق 
گر آمریکا دشمن آنها است پس  بیفتد. وی بیان کرد: ا
آنها دوستان ما هستند. اجازه دهید تأسیسات حساس 
کشورهایی که به اوکراین سلاح داده اند در آتش جهنم 
بسوزد. مدودف اضافه کرد: ما از حملات موفقیت آمیز که 
با استفاده از سلاح های روسی علیه دشمنان مشترک مان 
کید  صورت می گیرد، لذت می بریم. پیش از این پوتین تا
کرده بود که مسکو راه های مقابله با مجهزکردن اوکراین به 

سلاح های غربی را بررسی می کند.

ماریا زاخارووا: 

 روسیه قصد دارد با  استعمار نو دیجیتال  مبارزه کند
کوتــــاه

هوش  گفت:  روسیه  خارجه  وزارت  سخنگوی  زاخارووا«  »ماریا 
مصنوعی های غربی، اغلب به انتشار اطلاعات جانب دارانه می پردازند. به 
گزارش ایسنا، زاخارووا در پیامی ویدئویی عنوان کرد: تغییر در چشم انداز 
ژئوپلیتیکی از یک جهان تک قطبی به چندقطبی با انقلاب در فناوری 
همزمان شده است. وی اظهار داشت که رونق هوش مصنوعی تأثیر عمیقی 
بر روی بشریت در همه عرصه ها ازجمله خط مشی های سیاسی بین المللی 
کید  ک واقعیت« را تغییر دهد. زاخارووا با تا که می تواند »ادرا داشته است چرا
بر اینکه روسیه باید توانمندی هوش مصنوعی ملی خود را داشته باشد، 
گفت: مدل هایی که بر اساس داده های خام غربی عرضه شده اند- حتی 
بدون هیچ دخالت خارجی- بر مبنای ایدئولوژی که برای ما بیگانه است، 
عمل خواهند کرد. به گفته سخنگوی وزارت خارجه، چنین سیستم های 
هوش مصنوعی می توانند اطلاعات »جانبدارانه« ارائه دهند. وی بیان 
کرد که روسیه قصد دارد در برابر تلاش های غرب برای »استحکام استعمار 
نوی دیجیتال« مقابله کرده و ابتکارات خود را در حوزه هوش مصنوعی در 
بسترهای مختلف بین المللی ترویج کند. زاخارووا افزود: ما باور داریم که 
همه کشورها به شکل مساوی و عادلانه و بدون هیچ استثنایی باید به این 

فناوری ها و فرصت ها دسترسی داشته باشند.

کرون« را رد کرد »بایدن« پیشنهاد »ما
موافقت  عدم  از  گاه  آ منابع  از  نقل  به  »پولیتیکو« 
رئیس جمهور آمریکا با پیشنهاد همتای فرانسوی خود در 
خصوص اعزام مربیان غربی به اوکراین خبر داد. پولیتیکو 
کرون، رئیس جمهور  گاه نوشت: امانوئل ما به نقل از منابع آ
فرانسه، اخیرا در جریان یک گفت وگوی تلفنی با جو بایدن 
رئیس جمهور آمریکا، پیشنهاد اعزام مربیان غربی به اوکراین 
را مطرح کرد؛ اما این پیشنهاد از سوی بایدن مورد حمایت 
قرار نگرفته است. این نشریه می نویسد: رئیس جمهور 
ایالات متحده ابراز نگرانی کرد که چنین اقدامی می تواند 
منجر به تشدید درگیری شود. در ادامه این گزارش آمده 
است که در نتیجه هیچ تصمیم مشخصی در این ارتباط 
تا کنون اتخاذ نشده است. این در حالیست که تلویزیون 
کرون وعده  فرانسه با انتشار گزارشی اعلام کرد که امانوئل ما
که پاریس جنگنده های میراژ ۲۰۰۰ را برای اوکراین  داد 
ارسال خواهد کرد. وی پس از دیدار با »ولودیمیر زلنسکی« 
رئیس جمهور اوکراین در کاخ الیزه افزود که فرانسه ۴ هزار و 

۵۰۰ نظامی اوکراینی را آموزش می دهد. 

بولیوی در پی پیوستن به بریکس
کناره گیری  با  که  اظهارکرد  بولیوی  رئیس جمهوری 
انتین از عضویت در گروه بریکس، کشورش از فرصت  آرژ
خوبی برای عضویت در این گروه برخوردار است. به گزارش 
ایسنا، لوئیس آرسه رئیس جمهور بولیوی در گفت وگویی 
انتین از عضویت در  که پس از خوددادی آرژ کرد  اعلام 
گروه بریکس در سال ۲۰۲۴، کشورش از فرصت خوبی برای 
ملحق شدن به این سازمان برخوردار است اما در نهایت، 
خبرگزاری  دارد.  بستگی  اعضا  تصمیم  به  موضوع  این 
که آرسه در حاشیه  گزارش داد  اسپوتنیک در این باره 
مجمع اقتصادی سنت پترزبورگ به این خبرگزاری گفت: 
انتین درخواست عضویت داد و ما شاهد  سال پیش آرژ
اظهارات رئیس جمهور فعلی درباره خودداری از پیوستن 
به آن بودیم. این فرصت خوبی برای بولیوی ایجاد می کند، 
که ما از اولین کشورهایی بودیم که درخواست عضویت  چرا
گر بحثی درباره کشور بعدی که ملحق می شود،  داده اند. ا
پیش بیایید، فکر می کنم بولیوی بتواند ملحق شود. اما 
مسلما، این به تصمیم بنیانگذاران و اعضای فعلی بریکس 
بستگی دارد. آرسه ادامه داد: درباره عضویت احتمالی 
بولیوی در دیداری با ولادیمیر پوتین، رئیس جمهور روسیه 
اقتصادی سنت  در حاشیه نشست مجمع بین المللی 
پترزبورگ گفت وگو کردم. پنج کشور اعم از ایران، عربستان 
سعودی، امارات عربی متحده، اتیوپی و مصر در تاریخ یکم 
ژانویه )۱۱ دی( به عضویت کامل گروه »بریکس« درآمدند 
کنون »بریکس پلاس« نامیده می شود. گروه بریکس در  که ا
سال ۲۰۰۶ توسط برزیل، روسیه، هند و چین تاسیس شد، 
در سالجاری میلادی روسیه ریاست دوره ای بریکس پلاس 

را برعهده دارد.

سریال های خارجی جدید در صدا و سیما
مدیر واحد دوبلاژ سیما با اعلام لیستی از سریال های 
جدید که در حال دوبله برای پخش از تلویزیون هستند، 
گفت: این واحد در حال شناسایی صداهای جدید برای 
جذب و شکوفایی استعداد در دوبله است. فرشید شکیبا 
مدیر واحد دوبلاژ سیما در گفت وگویی با ایسنا با اعلام این 
خبر که صدا و سیما به دنبال شناسایی صداهایی جدید 
برای دوبله است، عنوان کرد: این روزها در حال شناسایی 
صداهای جدید برای جذب و شکوفایی استعداد در دوبله 
گونی برای  هستیم. بسیاری از علاقه مندان به شکل های گونا
تست به دوبلاژ تلویزیون مراجعه کرده اند و با روابط عمومی 
سازمان تماس گرفتند، پس از اینکه تست این افراد به اتمام 
برسد مرحله جدید تست های دوبله طی اطلاعیه هایی از 
رسانه ملی پخش و جذب نیروهای جوان خواهیم داشت. 
آخرین نسل صدا را هنرمندانی مانند افشین ذی نوری و 
سعید شیخ زاده در صدا و سیما تشکیل می دادند و عرصه 
دوبله بعد از آن کمتر صداهای جدید به خود دیده است. 
فرشید شکیبا در ادامه از دوبله بیش از ۱۰ سریال جدید 
در تلویزیون با حضور پیشکسوتان عرصه دوبله خبر داد و 
افزود: در حال حاضر سریال های »لوپن« با مدیریت سعید 
، »خرس« رزیتا یاراحمدی،  شیخ زاده، »بازی مرگ« شیلا آژیر
»لذت زندگی« امیر حکیمی، »آقا معلم و بچه ها« مهوش 
« ناهید امیریان، »اسکناس جعلی«  افشاری، »خیابان هانتر
مهسا عرفانی، »پادشاه« افشین زی نوری، »بهتر شدن« زهره 
شکوفنده، »شوت« بهروز علیمحمدی و »ترانه راهزنان« 

شراره حضرتی در حال دوبله است.

» »جیغ« سیامک انصاری بعد از »جوکر
سیامک انصاری این روزها در تدارک برای اجرای برنامه 
جدیدش با نام »جیغ« در شبکه نمایش خانگی است. 
« درباره  احسان علیخانی در اولین قسمت از برنامه »جوکر
دلایل غیبت سیامک انصاری در این برنامه توضیح داد: 
بر اساس این توضیح که انصاری به دلیل اجرای برنامه 
جدیدش در شبکه نمایش خانگی امکان حضور در »جوکر« 
را نداشته است، علیخانی در فضای مجازی توضیح داده 
است: »ممنونم از سیامک عزیز که سه سال پیش دعوت 
من را پذیرفت و برای اجرای جوکر ۱ آمد. اما امسال زودتر 
از »جوکر ۲«، رئالیتی شوی خودش را در پلتفرم دیگری 
کشیده و قرار است  که برایش خیلی زحمت  کرد  شروع 
برنامه »جیغ« را اجرا کند و به زودی پخش شود. به همین 
دلیل نشد که کنارمان باشد.« علیخانی همچنین یادآور 
شده است که برای اجرا به سراغ هنرمند دیگری رفته اما به 
دلیل سفر طولانی امکان منتظر ماندن نبوده است. فصل 
« با اجرای احسان علیخانی به تازگی در شبکه  دوم »جوکر

نمایش خانگی منتشر می شود.

سعید خانی:

تعداد فیلم های کمدی بیشتر   و   رقابت جدی تر شده است


